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Abstract (en)
A breakable mechanical link lies between the drive plate (16) and a small rod (56) coupled to a first lever (20) with the means (22) to transmit
position or control information. The link is controlled by a release lever, driven by the control mechanism (40). A second means acts on the release
lever to transmit energy or control information. The abutment (70) is separated with respect to the axis (42) of the contact arm (12) by a first radius,
R1, and from the pivot (14) on which the plate rotates by a second radius, R2. The difference in radii produces an amplified angle of opening of the
contact arm which is greater than the angular path of the plate.

Abstract (fr)
Un mécanisme de commande pour disjoncteur miniature comporte une platine 16 rotative d'entraînement du bras de contact 12 mobile, un levier
de déclenchement 18 pour l'interruption automatique en cas de défaut, et une manette 20 à actionnement manuel. Pour améliorer la distance
d'isolement et la tenue diélectrique, la platine (16) est dotée d'une butée 70 d'entraînement séparée respectivement de l'axe (42) du bras de contact
(12) par un premier rayon (R1), et du pivot (14) par un deuxième rayon (R2), la différence de longueur des rayons (R1, R2) autorisant un angle
d'ouverture β amplifié du bras de contact (12), lequel est supérieur à la course angulaire a de la platine (16). <IMAGE>
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